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Klaar voor morgen! Zo profileert het Kennemer Lyceum haar onderwijs. Dit doen wij in een 
school met een lekkend dak, met enkel glas en rottende vloerbalken. Dit doen wij in 
sommige delen van het gebouw zonder fatsoenlijke ventilatie, in een ongezonde 
leeromgeving en in de winter in een koud lokaal. Dit doen wij met hart en ziel. 

We zijn gevestigd in een prachtig monumentaal pand van bijna 100 jaar oud, we hebben 
1000 leerlingen en ruim 100 medewerkers die zich elke dag inzetten om de onderzoekers, de
ondernemers en (misschien zelfs) de raadsleden van de toekomst op te leiden.

We zijn trots op onze monumentale huisvesting, maar zien ook dat we een slecht geïsoleerd 
gebouw hebben met veel achterstallig onderhoud. Te veel geld voor het onderwijs van onze 
leerlingen, gaat naar de hoge gasrekening en onderhoud wat écht niet meer uitgesteld kan 
worden. We zijn aan onze leerlingen naast goed onderwijs echter ook een goed leerklimaat 
verplicht. De afgelopen jaren is nagenoeg de gehele liquiditeit gebruikt omdat we niet langer
konden wachten met de ventilatie in het hoofdgebouw.  

Wat we al jaren weten en zien in ons gebouw wordt, door veranderende 
jaarverslaggevingsregels op het gebied van de voorziening groot onderhoud, nu ook 
zichtbaar in de boeken. Het Kennemer Lyceum moet een inhaaldotatie doen van ruim 3 
miljoen waardoor ons eigen vermogen vanaf 1 januari 2024 meer dan 2 miljoen onder nul is.
Het Kennemer Lyceum is dan technisch failliet en voert nu al gesprekken met de Inspectie.

We zijn niet bezorgd over ons voortbestaan, we vallen niet om en de praktijk is op 1 januari 
niets veranderd. Wel wordt het pijnlijk duidelijk dat we de verplichtingen van ons gebouw in 
de toekomst niet kunnen dragen. En dat hoeft ook niet! De gemeente Bloemendaal krijgt 
jaarlijks geld voor de huisvesting van scholen. Geld wat wordt besteed vanuit het Integraal 
Huisvestingsplan. In het meest recente IHP uit 2018 zou het Kennemer Lyceum echter pas 
tussen 2031 en 2034 aan de beurt zijn.

We zien echt de goede intenties van de gemeente: we hebben hetzelfde doel. We zien dat 
de gemeente geld wil uittrekken in ‘24/’25 voor de oudste scholen, waaronder het 
Kennemer. Veel geld! Maar het is een druppel op een gloeiende plaat wanneer onze 
toekomstige verplichtingen de school technisch failliet maken.

We zijn dus vooral bezorgd: nieuwe wetgeving, een nieuwe ronde van overleg met alle 
scholen, het optuigen van een nieuw IHP. Voor ons blijft het in het ongewisse: Wanneer zijn 
onze leerlingen aan de beurt? 

Wij kunnen hier niet op wachten. Het Kennemer Lyceum heeft inmiddels een verzoek 
ingediend tot volledige doordecentralisatie. Dit legt een grotere verantwoordelijkheid op 
onze schouders. Een verantwoordelijkheid die we graag dragen als dit kan helpen om de 
middelen die bestemd zijn voor onze leerlingen daadwerkelijk te mogen ontvangen. 

We roepen de raad op haar verantwoordelijkheid te nemen en in actie te komen om onze 
leerlingen de leeromgeving te bieden waar ze recht op hebben.


